

Protokół

ze spotkania Zespołu Dialogu Obywatelskiego ds. „Lokali użytkowych dla organizacji pozarządowych”

Data spotkania: 5 czerwca 2024 r. Czas trwania spotkania: 1,5h (14.30-16:00)	Miejsce spotkania: Urząd Miejski w Gdańsku Centrum Dolna Brama ul. Dolna Brama 8
Organizator spotkania: Urząd Miejski w Gdańsku, WRS - Wydział Rozwoju Społecznego	
Informacje: 1. Termin następnego spotkania: 21 czerwca 2024 r. godz. 9:00 – 11:00, Centrum Dolna Brama. 2. Najważniejsze informacje dot. Zespołu Dialogu Obywatelskiego znajdują się na stronie pod adresem: Link: https://www.gdansk.pl/urząd-miejski/wydział-rozwoju-społecznego/zespół-dialogu-obywatelskiego-ds-lokali-użytkowych-dla-organizacji-pozarządowych,a,261897	
Ustalenia: 1. Ankieta do organizacji pozarządowych została wysłana przez Newsletter oraz do Członkiń/Członków Zespołu, 2. Zostanie przeprowadzona kwerenda – jaki rodzaj zadania jest realizowany w danym lokalu. Do tego zadania wykorzystamy dostępne spisy i listy użyczonych lokali dla NGO. 3. Analiza dokumentów oraz zbieranie odpowiedzi z ankiety zaplanowano do końca sierpnia, 4. Poniżej przedstawiam aktualizację oraz zadania poszczególnych Grup Roboczych: I. – Grupa robocza ds. technicznych: Liderem grupy są Gdańskie Nieruchomości. Wsparcie: Michał Zorena. Pierwszym zadaniem jest narysowanie poszczególnych działań dot. współpracy z NGO, pokazanie kluczowych odpowiedzialności, dokumentów oraz miejsc z informacjami. Dastin Suski wsparcie w przygotowaniu zagadnień w kontekście wymagań lokalowych (specyfikacja) – medyczne, społeczne. II. – Grupa robocza ds. prawnych: Krzysztof Mularski – przygotowanie przykładowych umów, wzorów, zarządzeń oraz kwestii związanych z tytułami prawnymi. III. – Grupa robocza ds. finansowo – ekonomicznych:	

Lider grupy: Gdańskie Nieruchomości.

IV. – Grupa ds. kryteriów dostępności:

W grupie: Adam Niemkiewicz, Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie, Biuro Prezydenta ds. Kultury, Biuro Prezydenta ds. Sportu, Michał Zorena Wydział Rozwoju Społecznego.

5. Grupa robocza II – przedstawi wyniki prac na koniec sierpnia.
6. Na kolejnym spotkaniu Zespołu – zajmiemy się kryteriami dostępności i wkładem do Uchwały.
7. Efekty prac poszczególnych grup będą prezentowane na koniec sierpnia.
8. Krzysztof Mularski – prześle prezentację, którą udostępniemy na stronie www.
9. Głównym celem Zespołu jest wypracowanie rekomendacji systemowych rozwiązań dot. lokali dla NGO.

Protokół sporządził:

Damian Kuźmiński – Sekretarz Zespołu.

Podpis Współprzewodniczącego

Adam Niemkiewicz

Michał Zorena